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Interpelacja

ws. ustanowienia zakazu wjazdu dla pojazdów powyżej 8 ton w ulicę Kolejową.

Zwracam  się  z  uprzejmą  prośbą  w  imieniu  mieszkańców  ulicy  kolejowej  w  Gorzowie
Wielkopolskim w sprawie  ustanowienia zakazu wjazdu dla pojazdów powyżej 8 ton w ulicę
Kolejową.

Ulica Kolejowa jest wąską uliczką o małej przepustowości. Wzdłuż ulicy znajdują się 
zabytkowe kamienice, których konstrukcja nie jest przystosowana do drgań wywoływanych 
przez ciężki ruch kołowy, a zwłaszcza przez pojazdy ciężarowe. Niestety, od dłuższego czasu 
obserwujemy wzmożony ruch TIR-ów ulicą Kolejową, co powoduje poważne problemy dla 
mieszkańców. 

Drgania wywoływane przez przejeżdżające ciężarówki są nie tylko uciążliwe dla mieszkańców, 
powodując dyskomfort i obawy o stan budynków. Mieszkańcy zgłaszają także, że podczas 
przejazdu ciężkich pojazdów dochodzi do przesuwania się przedmiotów w mieszkaniach. 

Mieszkańcy zgłaszali ten problem do Urzędu Miasta na początku roku, jednak do tej pory nie 
otrzymali żadnej odpowiedzi.  

Liczę na szybkie podjęcie działań ze strony Urzędu Miasta
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